
Protokół L sesji Rady Powiatu Braniewskiego w dniu 23 października 2023 roku o godz. 

09:00 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

 

Obrady o godzinie 09:00 otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ł. Korneluk 

na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, stwierdził 

prawomocność obrad, lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad (załącznik nr 3) i zapytał czy są wnioski o 

jego uzupełnienie lub zmianę. Wniosków nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Powiatu Braniewskiego.  

4. Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej 

sesji Rady Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Braniewskiego na rok 

2023. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zakończenie obrad. 

 

za –15              przeciw –  0                    wstrzymało się – 0             nie głosowało - 0 

Ad.3 Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Powiatu Braniewskiego. (załącznik nr 4) 

Radni nie mieli uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Ad.4 Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji 

Rady Powiatu. (załącznik nr 5) 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

 

Radny, L. Dziąg zapytał, jaki samochód zostanie zakupiony dla KP PSP w Braniewie oraz na 

jakich warunkach została podpisana umowa użyczenia z Kuria Archidiecezji Warmińskiej. 

Starosta Braniewski, K. Motyka poinformował, że Porozumienia z KP PSP w Braniewie 

dotyczy przekazania środków finansowych z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 

pojazdu pożarniczego wraz z niezbędnym wyposażeniem. Umowa użyczenia z Archidiecezją 

zawarta jest na okres od dnia podpisania umowy do 31 grudnia 2038 roku i obejmuje m.in. 

prace remontowe i inwestycyjne po stronie Biorącego w zakresie: rekonstrukcji stolarki 

okiennej, remontu dachu i remontu elewacji budynku w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków  - Polski Ład. 

 



Ad.5 Podjęcie uchwały RP.  w sprawie zmian w budżecie Powiatu Braniewskiego na rok 2023. 

(załącznik nr 6) 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. (załącznik nr 7) 

Skarbnik Powiatu, G. Michalec poinformowała, że Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

na 2023 roku przewiduje zwiększenie dochodów o 811.379,85 zł. Dochody po zmianach 

wynoszą 96.511.892,91 zł, przy czym: dochody bieżące zwiększają się  o 312.723,85 zł i 

wynoszą 70.660.333,91 zł, dochody majątkowe zwiększają się o 498.656 zł i wynoszą 

25.851.559 zł, zwiększenie wydatków o 811.379,85 zł. Wydatki po zmianach wynoszą 

105.355.235,91 zł, przy czym: wydatki bieżące wzrastają o 312.723,85 zł i wynoszą 

72.258.587,91 zł, wydatki majątkowe zwiększają się  o 498.656 zł i wynoszą 33.096.648 zł. Na 

niezmienionym poziomie pozostają: planowany deficyt  w wysokości 8.843.343 zł, planowane 

przychody budżetowe – 12.520.843 zł, planowane spłaty rat kredytów  w 2023 roku –  

1.677.500 zł, planowany stan zadłużenia z tytułu kredytów i pożyczek na dzień 31.12.2023 

roku  w kwocie 9.348.800 zł, planowane rozchody z tytułu lokat wykraczających poza rok 

budżetowy – kwota 2.000.000 zł. Zmiany w planie dochodów są wynikiem: zwiększenia dotacji  

łącznie o 378.245,19 zł, w tym: zmniejszenie planowanych dotacji z budżetu państwa na 

zadania zlecone  powiatowi  o  8,81  zł, zwiększenie planowanych dotacji z budżetu państwa 

na zadanie własne powiatu o 85.856 zł –środki przeznaczone na pokrycie wydatków  

związanych z dodatkami do wynagrodzeń dla pracowników PDPS w Braniewie, zmniejszenie 

dotacji z tytułu pomocy finansowej z Gminy Braniewo do zadania związanego z przebudową 

drogi w m. Szyleny o 100.000 zł, zmniejszenie  o 240.507 zł dotacji przeznaczonej na realizację 

projektu Erasmus Plus – „Potrójny skok w przyszłość „ planowanego do realizacji w ZSB w 

Braniewie. Projekt nie uzyskał dofinansowania, zwiększenie o 632.905 zł dotacji celowej z 

PROW na dofinansowanie realizacji zadania związanego z przebudową drogi w m. Szyleny, 

zwiększenie środków o charakterze dotacji na realizację zadań własnych powiatu o 321.456,66 

zł, w tym: zwiększenie o 355.080 zł środków z RFRD na remonty chodników przy ul. 

Krasickiego i Armii Krajowej w Braniewie. Nakłady na realizacje tych remontów wynoszą 

łącznie 443.850 zł, z czego do sfinansowania środkami własnymi przewidziane jest 20% tj. 

kwota 88.770 zł, zmniejszenie o 34.250 zł  planowanego  dofinansowania  z RFRD do 

inwestycji związanej z  przebudową drogi w m. Szyleny, zwiększenie dofinansowania do 

inwestycji dofinansowanych w ramach PIS Polski Ład o 1  zł / wynik zaokrągleń/, zwiększenie 

o 414,66 zł środków z Funduszu Pomocy na dofinansowanie zakupu podręczników w zakresie 

pomocy obywatelom Ukrainy, zwiększenie  dochodów własnych o 111.889 zł, w tym m.in. 

związanych z odpłatnością mieszkańców PDPS  w Braniewie o 49.420 zł. Zmiany wydatków 

majątkowych są wynikiem zwiększenie nakładów na inwestycje związane z  modernizacją dróg 

powiatowych , w tym drogi powiatowej w m. Szyleny  o 498.656 zł  wskutek zmian związanych  

ze źródłami finansowania inwestycji. Zmiany wydatków bieżących są wynikiem m.in.: 

zabezpieczenia środków na sfinansowanie remontu chodników w ramach środków 

otrzymanych z RFRD o 355.080 zł, zabezpieczenia w budżecie dodatkowych środków na 

wzrost wynagrodzeń i składek od nich naliczonych  dla pracowników PDPS w Braniewie  o 

85.856 zł oraz na wzrost wydatków bieżących tej jednostki o 49.420 zł, odstąpienie od realizacji 

projektu Erasmus Plus – „Potrójny skok w przyszłość „ co wpływa na zmniejszenie 

planowanych  wydatków o 240.507 zł, zabezpieczenie dla ZSZ w Braniewie w planie 

wydatków kwoty 62.469 zł na sfinansowanie wydatków w ramach pozyskanych środków na 

pomoce dydaktyczne do pracowni leśnika. W ramach przeniesień pomiędzy działami, 

rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej m.in. dostosowano planowane wydatki na 

wypłatę nagród Starosty dla nauczycieli na ogólną kwotę 41.888 zł. Po wprowadzonych 



zamianach wydatki bieżące: na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń wzrastają o 80.256 

zł, na realizację zadań statutowych przeznacza się więcej o 458.054,85 zł, wydatki na realizację 

projektów unijnych zmniejszają się o 240.507 zł, z tytułu świadczeń na rzecz osób fizycznych 

zwiększają się o 14.920  zł, 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 8. 

za –      145                 przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr L/325/23. 

 

Ad.6  Sprawy bieżące. 

Radny A. Mieczaniec poinformował, że do Zarządu Powiatu Braniewskiego złożył wniosek 

do projektu budżetu na 2024 rok dotyczący przedstawienia przez ZDP w Braniewie 

zhierarchizowanego wykazu potrzeb przebudowy i remontów poszczególnych dróg 

powiatowych wg czytelnego i precyzyjnego kryterium od najbardziej wymagających naprawy 

z uwzględnieniem możliwości dofinansowania ze środków zewnętrznych oraz ważności tych 

dróg dla mieszkańców powiatu. Czytelny i obiektywny wykaz pozwoli  obecnym i przyszłym 

Zarządom i Radnym Powiatu na ułatwienie procesu decyzyjnego w wyborze poszczególnych 

dróg  do prac remontowych i przebudowy. Radny zgłosił także problem dotyczący szlaku 

rowerowego Green Velo z Braniewa do Nowej Pasłęki. Zaznaczył, że droga jest nieprzejezdna, 

stan nawierzchni szlaku w złym stanie. Radny zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu o 

wystosowanie pisma do Wód Polskich w sprawie naprawy szlaku i przystosowanie do 

prawidłowego użytku. Bez zapewnienia skoordynowanego zarządzania, właściwego 

utrzymania stanu technicznego obiektów, oznakowania i należytej przejezdności szlaku, a także 

warunków bezpieczeństwa jego użytkowników, zagrożone jest dalsze funkcjonowanie Green 

Velo 

Ad.7 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Ł. Korneluk 

zakończył obrady L sesji Rady Powiatu o godz. 09:14. 
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